
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Táborská konaného 26. března 2008 
 
Přítomni: Petra Machalová, Gabriela Michalicová, Pavel Suchan, Naděžda Kolářová,    
                Miroslav Hricz 
 
Hosté:  František Prokop ( ředitel školy) 
 

• Informace o změně složení Školské rady 
- Mgr. Petra Machalová odchází na mateřskou dovolenou,  místo ní bude školu 

zastupovat Mgr. Miroslav Hricz 
• Situace  školního hřiště se nezměnila. Škola nemá kustoda – na vině velmi špatná   
                 finanční situace, hřiště je proto v odpoledních hodinách uzavřeno. Škola si je   
                 tohoto problému vědoma, spokojena s tímto stavem není, ale s ohledem na  
                 finanční náročnost řešení ji v současné době není schopna změnit. 

 
• Kontrola zápisů z třídních schůzek  

- rodiče požadují otevření druhého křídla plechových dveří – vstupu na školní  
      dvůr, z důvodu malé průchodnosti a také s ohledem na maminky s kočárky 

      
• Ředitel školy informoval o inspekčních zprávách: 

- v obou zprávách byla škola hodnocena dobře, inspekce neshledala závažnější  
      problémy, které by škola nebyla schopna sama řešit. 

   
 
 
 
Zapsala Naděžda Kolářová 
Kontrola Pavel Suchan 


